

EU-Konformitätserklärung
EU Declaration of Conformity
Annex IX PPE Regulation (EU) 2016/425

Der Hersteller / *the manufacturer:*

Dongguan Mayo Medical Technology Co.,Ltd,
No. 4 Dongxin 2 Road, Humen Town, Dongguan, Guangdong Province, China

trägt die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung und erklärt hiermit, dass die nachstehend beschriebene Persönliche Schutzausrüstung (PSA)
It must be solely responsible for issuing this declaration of conformity and hereby ensuring that the following personal protective equipment (PPE)

Atemschutzmaske FFP2 NR ohne Ventil, Dr. ITC , Model MY-001
Filtering half mask FFP2 NR without valve, Dr. ITC, Model: MY-001

gemäß den uns vorliegenden relevanten Prüfberichten und/oder Bescheinigungen den Bestimmungen der Verordnung (EU) 2016/425 entspricht: Dabei wurden die folgenden harmonisierten Normen erfüllt: *EN 149:2001+A1:2009*
References to the relevant harmonized standards used, including the date of the standard, or references to the other technical specifications, including the date of the specification, in relation to which conformity is declared: EN 149:2001+A1:2009

Die notifizierte Stelle / *The notification address:*

LGAI TECHNOLOGICAL CENTER, S. A./Applus
Campus UAB, Apto Correos 18
08193 BELLATERRA (Barcelona)
Country : Spain
Kennnummer /*Notified Body number* : 0370

hat die EU-Baumusterprüfung (Modul B) durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung Zertifikats-Nr. 0370-4106-PPE/B ausgestellt.
performed the EU Type Examination (Module B) and issued the Type Examination Certificate Number: 0370-4106-PPE/B.

Die PSA unterliegt folgendem Konformitätsbewertungsverfahren: Konformität mit dem Baumuster auf der Grundlage einer internen Fertigungskontrolle mit überwachten Produktprüfungen in unregelmäßigen Abständen (Modul C2).
This product is Category III and is subject to Module C2 internal production control plus supervised product checks at random intervals and is under the surveillance of LGAI TECHNOLOGICAL CENTER, S. A./Applus(NB 0370).

Unterschrift vom Geschäftsführer/Signature from general manager: Wang zhi

Datum/Date: 2021. 1. 18

Firmenstempel/Company Stamp: _____

